
PROTOKÓŁ Nr LXXII/2024

z Sesji Rady Miasta Szczecinek w dniu 25 kwietnia 2024 r.
pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.

Obecnych: 18 radnych, według załączonej listy obecności.

Nieobecni radni: Jerzy Dudź, Szymon Kiedel, Wiesław Suchowiejko.

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła LXXII sesję RM, przedstawiając porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28.03.2024 r.

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.

6. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej z przeznaczeniem na pokrycie kosztów kursu operatorów żurawi przewoźnych i stacjonarnych - HDS dla 

8 funkcjonariuszy Komendy Powiatowej PSP w Szczecinku.

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali niemieszkalnych - garaży położonych w Szczecinku wraz 

z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz przyznania najemcom pierwszeństwa w nabyciu lokali niemieszkalnych

- garaży.

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

10. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Szczecinku oraz Sądu Rejonowego Sądu Pracy 

w Szczecinku w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027.

11. Uchwała w sprawie zniesienia pomnika przyrody znajdującego się na terenie miasta Szczecinek.

12. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2024 roku.

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr Xl/111/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie 

określenia trybu postępowania o udzielanie dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Szczecinek na zadania 

służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych oraz trybu przeprowadzenia kontroli 

i sposobu rozliczenia dotacji.

14. Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego.
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15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Sosnowa” w Szczecinka.

1A i irhu/oło u/ sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Polna-3” w Szczecinka.

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Szkolna-3” w Szczecinka.

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Szczecińska V” w Szczecinka.

19. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Narutowicza VI” w Szczecinka.

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

21. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

22. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

23. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

24. Wnioski i oświadczenia radnych.

25. Zakończenie sesji.

Ad.2.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28.03.2024 r.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 28.03.2024 r.

Ad.3.

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poinformował, że chciałby przy tym punkcie wnieść autopoprawkę, która będzie się też odnosiła do uchwał 

przygotowanych dzisiaj w punktach 3, 5, 6, 7, 8, 9 i 14. Jest to związane z ukazaniem się w dniu 22 kwietnia br. 

po sporządzeniu już projektów ww. uchwał, nowego tekstu jednolitego ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym w projektach uchwał brzmienie „Dz. U. z 2023 r. poz. 40, z późn. zm.” zastępuje się 

brzmieniem: „Dz. U. z 2024 r. poz. 609”,

- poprosił o naniesienie stosownych autopoprawek w przesłanych radnym projektach uchwał.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła się do Pana Mecenasa Czesława Podkowiaka i zapytała, czy za każdym razem Pan Burmistrz będzie 

musiał zgłaszać autopoprawki, czy wystarczy, że powiedział hurtowo?
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Czesław Podkowiak, Mecenas:

- potwierdził, że wystarczy jak powiedział hurtowo.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała, że autopoprawki nie podlegają głosowaniu i poprosiła o umieszczenie autopoprawek 

w projektach uchwał.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/660/2024
w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.4.

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/66172024

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.5.
Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała, o autopoprawce w tym projekcie uchwały.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/662/2024
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.6.
Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów kursu operatorów żurawi przewoźnych i stacjonarnych - HDS dla 8 

funkcjonariuszy Komendy Powiatowej PSP w Szczecinku.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/663/2024
w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów kursu operatorów żurawi przewoźnych i stacjonarnych - HDS dla 8 

funkcjonariuszy Komendy Powiatowej PSP w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.7.

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/664/2024
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.8.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali niemieszkalnych - garaży położonych w Szczecinku wraz 

z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz przyznania najemcom pierwszeństwa w nabyciu lokali niemieszkalnych - 

garaży.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,

- poinformował, że jest to ostatnia uchwała Komisji Budżetowo-Ekonomicznej,

- podziękował za wspólne przebywanie w Radzie Miasta i współpracę,

- dodał, że był to wielki zaszczyt reprezentować mieszkańców.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podkreśliła, że jest to ostatnia uchwała przedstawiona przez Pana Przewodniczącego i podziękowała za 

wieloletnie przewodniczenie Komisji Budżetowo-Ekonomicznej,

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:
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Nr LXXI1/665/2024
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali niemieszkalnych - garaży położonych w Szczecinku wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej oraz przyznania najemcom pierwszeństwa w nabyciu lokali 
niemieszkalnych - garaży.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.9.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- oddała głos Panu Burmistrzowi, który wprowadzi autopoprawkę.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wprowadził autopoprawkę w pkt 9, a dokładnie w załączniku nr 3 w przedstawionym projekcie uchwały w pkt 5 

litery b,c i d, zastąpił oznaczeniami a, b i c,

- dodał, że jest to techniczna zmiana numeracji, wkradł się błąd,

- poprosił o naniesienie stosownych poprawek w przedstawionym projekcie uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

NrLXXII/666/2024
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała Pani Przewodniczącej Komisji Problemów Społecznych za dotychczasową pracę, z nadzieją na 

przyszłość.
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Ad.10.
Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Szczecinku oraz Sądu Rejonowego Sądu Pracy 

w Szczecinko w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,

- podziękował zespołowi ds. ławników za pracę i przygotowanie projektu uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag poinformowała o konieczności powołania trzyosobowej Komisji Skrutacyjnej,

- poprosiła o zgłaszanie kandydatur do ww. Komisji.

Zgłoszono następujące kandydatury:

1. radna Grażyna Kuszmar (zgłoszona przez radnego Marcina Kaszowskiego) - wyraziła zgodę na pracę 

w Komisji,

2. radna Małgorzata Kubiak-Horniatko (zgłoszona przez radnego Jacka Brynkiewicza) - wyraziła zgodę 

na pracę w Komisji,

3. radny Paweł Rybak (zgłoszony przez radnego Wojciecha Stypę) - wyraził zgodę na pracę 

w Komisji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ogłosiła kilkuminutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej i przygotowania się do 

przeprowadzenia głosowania.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 9:28.

Obecnych 18 radnych.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- wznowiła obrady i poinformowała, że za szybko ogłosiła przerwę, ponieważ nie zostało przeprowadzone 

głosowanie nad wyborem składu Komisji Skrutacyjnej, za co przeprosiła radnych,

- przypomniała, że zgłoszono 3 kandydatów: Pani Małgorzata Kubiak-Horniatko, Pani Grażyna Kuszmar i Pan 

Paweł Rybak, wszyscy wyrazili zgodę,

- zapytała, czy są jakieś uwagi do zgłoszonych kandydatów?

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad wyborem składu Komisji Skrutacyjnej.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” zatwierdziła skład ww. Komisji Skrutacyjnej.
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

przekazała głos ukonstytuowanej Komisji Skrutacyjnej.

Paweł Rybak Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej:

- zapoznał radnych z regulaminem głosowania w wyborach uzupełniających na ławników sądów powszechnych 

na kadencję 2024-2027 (regulamin głosowania podpisany przez członków Komisji Skrutacyjnej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta).

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła o przedstawienie Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej .

Paweł Rybak Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej:

- poinformował, że został wybrany na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.

Małgorzata Kubiak-Horniatko radna:

- poinformowała, że Pani Grażyna Kuszmar rozda radnym karty do głosowania,

- odczytała w kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzili do urny i wrzucali 

karty do głosowania.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że wszyscy radni oddali głos,

- ogłosiła 10-minutową przerwę w obradach w celu obliczenia głosów.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 9:49.

Obecnych 17 radnych.

Paweł Rybak Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej:

przedstawił protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach uzupełniających ławników do Sądu 

Rejonowego w Szczecinku do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 2024-2027 

i stwierdził, że Pani Teresa Gocałek-Sosnowska i Pani Ewa Tomczyk zostały wybrane na ławników Sądu 

Rejonowego w Szczecinku do orzekania w sprawach zakresu prawa pracy,

- następnie przedstawił drugi protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach uzupełniających ławników do 

Sądu Rejonowego w Szczecinku na kadencję 2024-2027 i stwierdził, że Pani Joanna Barbara Ossowska została 

wybrana na ławnika Sądu Rejonowego w Szczecinku,

- korzystając z okazji podziękował Burmistrzom, Paniom Przewodniczącym, Radnym i wszystkim mieszkańcom 

za kadencję, w której miał zaszczyt reprezentować państwa.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

podziękowała Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej i całej Komisji,
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- podziękowała również Przewodniczącemu Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego za wieloletnią 

pracę.

Ad,11.
Uchwała w sprawie zniesienia pomnika przyrody znajdującego się na terenie miasta Szczecinek.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania,

- stwierdziła, że 17 radnych bierze udział w głosowaniu.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/668/2024 

w sprawie zniesienia pomnika przyrody znajdującego się na terenie miasta Szczecinek. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że jest to ostatnia uchwała w tej kadencji przygotowywana przez Komisję Zdrowia i Ochrony 

Środowiska i podziękowała Panu Przewodniczącemu Komisji za wieloletnią pracę.

Ad.12.
Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2024 roku.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/669/2024 

w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2024 roku.
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.13.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr Xl/111/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie 

określenia trybu postępowania o udzielanie dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Szczecinek na zadania służące 

tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych oraz trybu przeprowadzenia kontroli 

i sposobu rozliczenia dotacji.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności :

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/670/2024
w sprawie zmiany uchwały Nr Xl/111/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie 

określenia trybu postępowania o udzielanie dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Szczecinek na zadania 

służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych oraz trybu przeprowadzenia 

kontroli i sposobu rozliczenia dotacji.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.14.

Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXI1/671/2024
w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego.
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.15.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Sosnowa” w Szczecinku.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/672/2024
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Sosnowa” w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.16.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Polna-3” w Szczecinku.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/673/2024
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Polna-3” w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.17.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Szkolna-3” 

v/ Szczecinka

Marcin Kaszowski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/674/2024
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Szkolna-3” 

w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.18.
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Szczecińska V” w Szczecinku.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności :

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/675/2024
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Szczecińska V” w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

str. 12



Ad.19.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Narutowicza 

Vr w Szczecinku.

Marcin Kaszowski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,

- podziękował koleżankom i kolegom Radnym za współpracę, ale również wszystkim państwu i dodał, że będzie 

bardzo miło wspominał tą współpracę.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXXII/676/2024
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Narutowicza VI” w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

podziękowała Panu Przewodniczącemu Marcinowi Kaszowskiemu za prowadzenie przez wiele lat Komisji,

- podziękowała również Przewodniczącym, którzy dzisiaj głosu nie zabierali, ponieważ ich projektów uchwał nie 

było na dzisiejszej sesji, czyli Panu Szymonowi Kiedlowi, Panu Krzysztofowi Zawadzie i Panu Januszowi 

Rautszko.

Ad.20.

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że nie rozpatrzenie skargi na Burmistrza w trakcie tej kadencji, przez okres ponad 2 miesięcy, jest 

nadużyciem,

- odniosła się do wypowiedzi Pana Andrzeja Grobelnego z poprzedniej sesji i poinformowała, że skład Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wybiera cała rada i został on wybrany jednogłośnie, a Przewodniczącego Komisji 

wybiera Komisja spomiędzy siebie i dodała, że w wyborze Przewodniczącego nie miała udziału.
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Ad.21.

Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.22.

Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.23.
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

Andrzej Grobelny radny:

- podziękował w imieniu swoim, ale również swojego ugrupowania wszystkim państwu,

- podziękował Paniom z biura obsługi rady, Pani Kasi, Pani Sylwii, świętej pamięci Panu Darkowi za współpracę, 

która układała się wspaniale,

podziękował wszystkim pracownikom Urzędu Miasta, bo przez 5,5 roku nie było żadnych problemów 

z uzyskaniem informacji, współpraca była wzorowa,

- następnie pochwalił i podziękował Burmistrzowi i Zastępcom,

- dodał, że była to jego druga kadencja i ma doświadczenie i podkreślił, że w tej kadencji ta współpraca wyglądała 

bardzo dobrze, mimo, że jest w ugrupowaniu opozycyjnym,

- nadmienił, że na wiele tematów było inne spojrzenie, ale to jest forum, gdzie można wymieniać poglądy, 

a wszystko po to, żeby mieszkańcom żyło się lepiej,

- poinformował, że ma nadzieję, że w nowej radzie współpraca będzie jeszcze lepsza, że będzie można 

wymieniać poglądy i ten głos opozycyjny będzie słyszany i uwzględniany.

Ad.24,
Wnioski i oświadczenia radnych.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- podziękował wszystkim za 5,5 roku współpracy,

- podsumował, że zrealizowano 7 budżetów, które były na miarę możliwości naszego miasta,

- dodał, że finanse i zadłużenie miasta spadło w stosunku do 2018 roku, co jest wynikiem pewnej konsekwencji i 

odpowiedzialnego zarządzania środkami finansowymi,

stwierdził, że bardzo dobrze współpracowało mu się z Radnymi,

dodał, że temperatura i emocje były czasami na zbyt wysokim poziomie, ale jesteśmy ludźmi, którzy zawsze 

mają na celu dobro mieszkańców,

- podsumował, że było to naprawdę duże wyzwanie,

- pogratulował Radnym, którzy ponownie uzyskali mandat i ma nadzieję na wspólną realizację projektów,

- przypomniał, że uzyskał mandat radnego i burmistrzem nie będzie,

str. 14



- życzył sukcesów, owocnych obrad, wszystkiego dobrego i do zobaczenia w nowej radzie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

przypomniała radnym o składaniu oświadczeń majątkowych i poprosiła o dopełnienie tego obowiązku,

- poinformowała, że z końcem kadencji kończy się kadencja jej jako przewodniczącej Rady Miasta 

i podziękowała wszystkim zarówno poprzednim Radnym, Burmistrzom jak i obecnym, z którymi miała okazję 

współpracować,

- podziękowała pracownikom Biura Rady Miasta, Panu Mecenasowi, Pani Sekretarz, poprzedniej Pani Sekretarz, 

Wiceprzewod n iczący m,

pogratulowała wszystkim Radnym, którzy dostali się do kolejnej Rady Miasta, 

ma nadzieję, że współpraca będzie dla dobra naszych mieszkańców, a tym, którzy się nie dostali podziękowała 

za dotychczasową pracę.

Ad,25.

Zakończenie sesji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zakończyła LXXII sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 10:15.

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła:

Sylwia Bernatek

Przewodnicząca Rady Miasta

Katarzyna Dudź
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